JGL JUNIOR GOLF LEAGUE

【 公告 】JGL 25/26 會員禮包發放

親愛的 JGL 會員您好,

感謝您對 Junior Golf League (JGL) 的支持與陪伴!

本年度的 JGL 會員禮包 即將開始發放。由於禮包品項較多、製作流程繁瑣,我們在整體備貨與客製化品項安排上花了較多時間,在此非常感謝各位會員的耐心等待與理解。

以下為禮包內容及領取方式:

一、會員禮包內容

每位會員可領取乙份,內含:

- TaylorMade 高爾夫球 一盒
- JGL Logo 帆布袋 一只
- JGL Logo 帽 T 一件

(帽 T 尺寸於 11/11 後提供者,若庫存不足,將另行通知發放時間)

← 尚未回覆 帽 T 尺寸 的會員,別忘了盡快填寫:

https://forms.gle/ymAKUvBd5qwK2yrc9 •



二、禮包發放時間與方式

參加 12 月 DI 菁英賽 賽事之會員

發放時間:將於 12/13 賽事報到時 現場發放。

尚未提供帽 T 尺寸者,請儘速回覆。若當日現場尺寸或庫存不足,將於 1 月份賽事期間 另行補發。

未參加 12 月賽事之會員

未能於現場領取的會員,請依照下方連結或 Email 收到之「會員禮包發放問卷」填寫領取方式:

- 1月賽事 (1/10) 現場領取
- 或寄送至您填寫之通訊地址

三、補充說明

本次發放為部分會員禮包內容,其餘禮品仍在製作/備貨中,將於準備完成 後另行公告發送方式,敬請持續留意官方訊息。

JGL 青少年高爾夫聯賽



【 Announcement 】 JGL Membership Package Pickup and Delivery

Dear JGL Members,

Thank you for being part of our journey!

The **25/26 JGL Membership Package** is ready for distribution. As the package includes multiple customized items and required an extended production and preparation process, we appreciate your patience and understanding throughout this period.

Please find the package contents and distribution details below:

1. Membership Package Contents

Each member will receive one package containing:

- TaylorMade golf balls (1 box)
- JGL Logo canvas tote bag (1 piece)
- JGL Logo hoodie (1 piece)
 (For members who submitted hoodie sizes after November 11, fulfillment may depend on remaining inventory. If sizes are unavailable, a separate notification will be sent once ready)

If you have **not yet submitted your hoodie size**, please complete the form as soon as possible: https://forms.gle/ymAKUvBd5gwK2yrc9.



2. Package Distribution Schedule & Methods

Members participating in the December DI All-Star Series

- Distribution time: Packages will be issued during check-in on 12/13 at the tournament venue.
- Members who have not provided hoodie sizes are kindly asked to do so promptly. If specific sizes or inventory are unavailable on the day, a separate notification will be sent once ready.

Members not participating in the December tournament

If you will not be attending the December event, please complete the "Membership Package Distribution Survey" through the following link or via the email sent to you:

You may choose one of the following:

- Pick-up at the January event (1/10)
- Have the package mailed to your address on file

Survey link: https://forms.gle/NgyQBW1PpYpWmgRL7

3. Additional Information

This distribution includes a part of the full membership package. Additional items are still in production or preparation and will be distributed once they are ready. Further details will be announced through official channels. Thank you for your continued support and understanding.

Junior Golf League (JGL)